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      Annotation

    
        
          Объектом выпускной квалификационной работы является предприятие ООО «ПРЕССТИЖ».
Целью выпускной квалификационной работы является оценка финансовой устойчивости и платежеспособности конкретного предприятия и поиск возможностей улучшения его финансового состояния.
Были рассмотрены теоретические основы оценки финансовой устойчивости и платежеспособности предприятий.
Была проведена оценка финансовой устойчивости и платежеспособности, а также ликвидности и агрегированных форм отчетности на примере конкретного предприятия.
Были сформулированы мероприятия по улучшению финансового состояния предприятия, а именно: увеличение выручки путем активной рекламы на региональных рынках и в соцсетях; уменьшение объем запасов путем оптимизации их величины и сроков хранения; уменьшение дебиторской и кредиторской задолженности. Также была дана оценка экономического эффекта от их внедрения.
        

        
          Object of final qualification work is the LLC “PRESSTIZH” enter-prise.
The purpose of final qualification work is assessment of financial stability and solvency of the concrete enterprise and search of opportunities of improvement of its financial state.
Theoretical basics of assessment of financial stability and solvency of the enterprises were covered.
The assessment of financial stability and solvency and also liquidity and the aggregated reporting forms on the example of the concrete enterprise was carried out.
Actions for improvement of a financial condition of the enterprise were formulated, namely: increase in revenue by active advertising in the regional markets and in social networks; reduction the volume of stocks by optimization of their size and periods of storage; reduction receivables and payables. Also an assessment of economic effect of their introduction was given.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                  [image: Print]
                  [image: Download]
      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                  [image: Print]
                  [image: Download]
      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 67
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





